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Celkem 7.405 korun z dobrovolných příspěvků občanů přineslo v pátek
13. prosince čepování vánočního moštu u liberecké radnice. Toho se
zúčastnili tito členové krajské rady: hejtman Martin Půta, statutární
náměstek Edvard Kožušník, náměstci Jan Sviták, Jiří Ulvr, Vladimír
Richter a Jiří Klápště a radní Anna Provazníková. Peníze obdržel Hospic
svaté Zdislavy.

„Jsem moc rád, že jsme se mohli potkat se spoustou milých lidí. Těší mě, že dobrovolný příspěvek
pomůže dobré věci – činnosti Hospice svaté Zdislavy, který se s mimořádnou péčí a laskavostí stará o
nemocné v regionu,“ uvedl hejtman Martin Půta.

Obecně prospěšná společnost Hospicová péče sv. Zdislavy poskytovala v kraji zprvu pouze
terénní péči. Prvním krokem k vybudování kamenného hospice byla smlouva s Libereckým
krajem uzavřená v září roku 2010. Lůžkový hospic začal fungovat od ledna 2016.

Zařízení našlo zázemí v budově bývalého sirotčince v liberecké ulici U Sirotčince, kterou včetně
přilehlých pozemků věnovalo Libereckému kraji statutární město Liberec. Liberecký kraj
zajistil financování přestavby objektu se spoluúčastí Evropské unie z Evropského fondu pro
regionální rozvoj. Celkové náklady na stavbu, dodávku technologií a vnitřního vybavení
dosáhly tehdy částky necelých 109 milionů korun.


